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NÁZEV SCHŮZE MIMOŘÁDNÁ	SCHŮZE	VÝBORU	TJ	LODNÍ	SPORTY	BRNO	

DATUM	A	ČAS	 27.	1.	2016,	18:00	hod.	

MÍSTO	KONÁNÍ	 Místnost	č.	26,	loděnice	Rakovec	

TYP	SCHŮZE	 mimořádná	schůze	

ORGANIZÁTOR	 Výbor	TJ	LS	Brno	

SVOLAVATEL	 Zdeněk	Janeček,	předseda	

ZAPISOVATEL	 Kateřina	Fantová	

ÚČASTNÍCI	 Spousta,	Krejčiřík,	(JO)Kučera,	Šlechtický,	Durna	(VO),	Lorenc	(KO)	

OMLUVENI	 Janeček,	Krupica (Janeček	pověřil	vedením	schůze	Petra	Spoustu) 

HOSTÉ	 	 

	
	
TÉMA	 Stav	nájemního	domu	Veslařská	177	+	návrh	řešení 

POŘADOVÉ	ČÍSLO	 1.	 OPAKOVANÝ	BOD	 					ANO									 MINULÉ	POŘADOVÉ	ČÍSLO	 1.	

PŘEDNESL	 Lorenc,		Fantová	

SITUACE	+	DISKUSE	

Shrnutí	a	aktuální	situace	dluhu	spol.	Beanbag	s.r.o.:	
		

• Přes	osobní	domluvy	s	nájemcem	Davidem	Sadovským	v	týdnu	od	4.-9.1.	2016	nebyla	uhrazena	žádná	částka,	z	
aktuálního	dluhu.		Jednatele	společnosti	Beanbag	o	osobní	schůzku.	Ten	ji	odmítl	a	setkat	se	s	námi	nechce.	

	
• V	týdnu	11.-15.1.	proběhla	další	osobní	setkání	s	Davidem	Sadovským	se	snahou	o	další	domluvu.	Bezvýsledně.	Vzhledem	

k	k	výše	uvedenému	jsem	ztratil	předseda	TJ	důvěru	v	tuto	společnost	a	jako	odpovědný	statutární	zástupce	se	
rozhodl		dát	této	firmě	výpověď	a	zahájit	vymáhání	dluhu	právní	cestou.			

	
• Pověřil	touto	věcí	JUDr.	Daniela	Ševčíka	Ph.D.	–	viz.	http://www.sakbrno.cz/,	který	se	v	týdnu	18.-22.	1.	seznámil	

s	podklady	a	v	týdnu	25.-29.1.	na	základě	plné	moci,	kterou	obdržel	od	předsedy	dá	Beanbagu	výpověď	z	nájmu,	vyzve	
k	úhradě	celé	dlužné	částky	včetně	vypočítaných	smluvních		penále	za	celou	historii	pronájmů	(88	tis	Kč)	a	pokud	
neuhradí	do	určeného	termínu,	tak	podá	žalobu	a		bude	postupovat	dale	v	souladu	s	platným	právním	řádem	ČR.	

	
• Cílem	je	domluva	s	Beanbagem,	ale	nejdříve	je	nutné	podniknout		tvrdší	kroky,	aby	pochopili,	že	to	myslíme	naprosto	

vážně	a	jsme	připravit	tuto	firmu	poslat	až	do	exekuce.	
	

ZÁVĚRY	

	
• Výbor	TJ	vyčká	aktuálních	informací	od	předsedy,	jaké	kroky	byly	v	týdnu	do	29.1.	vykonány	a	pokud	to	bude	možné	

a	v	souladu	s	právním	řešením	navrhuje:	
	
- bezodkladně	informovat	Davida	Sadovského,	že	jako	projev	další	dobré	vůle	TJ	a	dohody	navrhujeme,	aby	

platba	ve	výši	20	000	Kč	(záloha	na	měsíc	únor	2016)byla	do	3.2.	2016	na	účtu	TJ	nebo	předána	v	hotovosti	
pověřené	osobě.	V	opačném	případě,	bude	zajištěno	odpojení	elektrické	energie	z	jím	užívaných	prostor.	

- Cílem	tohoto	řešení	je	po	dohodě	členů	výboru	TJ	získat	od	dlužného	nájemce	120	000	Kč,	částku,	která	pokryje	
skutečně	spotřebované	energie	a	část	dlužného	nájmu	za	rok	2015	
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ÚKOLY	 ODPOVĚDNÁ	OSOBA	 TERMÍN	DOKONČENÍ	

• Podpis	smlouvy	s	Ing.	Bernacikem	 Janeček	 splněno	

• možný	úvěr	pro	TJ		
Členové	výboru,	
Pavlovský	ČSOB	

úkol	trvá	

• poptat	zájemce	o	dlouhodobý	pronájem	 Členové	výboru	TJ		 úkol	trvá	

• schůzka	s	možným	nájemcem	na	Veslařské	Torrsen	sports	 Fantová,	Lorenc	 splněno,	další	
schůzka	28.1.	v	16	

• zjistit	možnosti	bezpečného	odpojení	el.	energie	v	nájemním	domě	na	
Veslařské	(bez	omezení	činnosti	členů	KO)	

Lorenc,	Kameník	 co	nejdříve	

	
	
TÉMA	 Hospodaření	a	rozpočet	TJ	na	rok	2015	

POŘADOVÉ	ČÍSLO	 2.	 OPAKOVANÝ	BOD?	 					ANO									 MINULÉ	POŘADOVÉ	ČÍSLO	 2.	

PŘEDNESL	 Krejčiřík	

SITUACE	

• Ke	dni	27.	1.		2016	je	na	účtu	a	v	pokladně	TJ	částka	v	celkové	výši		524	946	Kč,	
• Příprava	rozpočtu	na	rok	2016	–		Krejčiřík	na	základě	minulých	připomínek	vyhodnotil	hospodaření	a	finanční	situaci	

roku	2015.	Hospodaření	TJ	skončilo	s	výsledkem	-9	000	Kč,	v	případě	schválení	navrženého	rozdělení	podílu	oddílu	
na	provozních	nákladech	uhradí	VO	do	rozpočtu	TJ	čásku	ve	výši	61	389	Kč	a	tímto	se	hospodaření	TJ	vylepší	ke	
stavu	+	52	389	Kč.	

• Při	kontrole	spotřebě	energií	bylo	zjištěno,	že	v	areálu	na	Rakovci	v	letních	měsících	resp.	duben	–	říjen	probíhá	
nadměrná	spotřeba	elektrické	energie	-50kWh/denně!	Na	zjištění	tohoto	závažného	stavu	se	zaměří	oba	oddíly	JO	a	
VO	,	aby	byla	závada	nalezena	a	odstraněna.	Popis	možné	příčiny	viz.	samostatná	příloha	zápisu.	

• Členové	výboru	diskutovali	o	možnosti	a	nutnosti	uložení	reservy	TJ	(aktuálně	ve	výši	300	000	Kč	za	roky	2014	a	
2015	)	na	zvláštní	účet	apod.	

• Lorenc		-	vyúčtování	za	rok	2015	musí	být	jasné	a	přehledné	a	zahrnovat	veškeré	příjmy	a	výdaje	tj.	včetně	výdajů	
na	sport	ke	dni	31.12.	2015.		Teprve		k	tomuto	dni	by	mělo	být	provedeno	vyúčtování	všech		služeb		a	teprve	podle	
konečných	faktur	je	to	možné	provedení	kontroly	správnosti,	kterou	by		měla	provést	kontrolní	komise	TJ.		
Vyúčtování	musí	být	přesné,	nemůže	vycházet	z	předpokladů	a	nemůže	být	ke	dni	15.12.2015.		Předseda	KO	proto	
navrhuje	vyhotovit	vyúčtování	za	rok	2015	ke	dni	31.12.2015,	poté	předložit			kontrolní	komisí		ke	schválení,	poté	
výboru	a	následně	může	schválit	členská	schůze.		

• Krejčiřík	informoval,	že	nadpisy	v	hlavičce		rozpočtu	„do	15.12.	2015“	jsou	jen	formální	úpravy	
• Zástupce	KO	znovu	poukázal,	že	hospodaření	je	k	datu	15.12.	2015	proto	má	pochybnosti	o	správnosti	všech	jednotlivých	

položek	k	datu	31.12.2015	
• Zástupce	KO	není	schopen	specifikovat	(kromě	výše	uvedených	informací)	které	jednotlivé	položky	jsou	mu	nejasné.	
ZÁVĚR	
	

• Hospodaření	TJ	za	rok	2015	bude	předáno	ke	kontrole	KK	TJ	–	termín	kontroly	do	7.2.	2016	
• Po	kontrole	bude	elektronicky	hlasováno	(e-maily)	o	zprávě	hospodaření	za	rok	2015	popř.	návrhu	rozpočtu	na	rok	

2016.	
• VO	převede	částku	ve	výši	61	389	Kč	na	účet	TJ	

	
											

ÚKOLY	
ODPOVĚDNÁ	
OSOBA	

TERMÍN	
DOKONČENÍ	

• Monitorovat	platby,	cash-flow	TJ	 Fantová	
průběžně,	trvale	

	

• Podklady	pro	účetnictví	a	vyúčtování	dotací	
Fantová,	hospodáři	

a	předsedové	
průběžně,	trvale	
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oddílů	

• Zpracování	návrhu	rozpočtu	na	rok	2016	s	předpokládanými	příjmy	a	
výdaji	

Krejčiřík	 únor	2016	

• Zaslání	návrhu	hospodaření	TJ	za	rok	2015	členům	KK	 Fantová	 28.1.		

• Informace	pro	stávající	nájemce	buněk	o	zvýšení	ceny	nájmu,	dále	
průzkum	o	nových	zájemcích		

Fantová	 splněno	

• Zjistit	jaké	příjmy	spolek	zdaňuje	a	jak	jsou	na	tom	jednotlivé	oddíly	 Fantová,	Blatná	 úkol	trvá	
	
	

	

 
 
 

TÉMA	 Dotace	na	rok	2015	

POŘADOVÉ	ČÍSLO	 3.	 OPAKOVANÝ	BOD?	 					ANO									 MINULÉ	POŘADOVÉ	ČÍSLO	 3.	

PŘEDNESL	 Fantová	

SITUACE	

• Vyúčtování	dotací	za	rok	2016	na	MŠMT,	město	Brno,	Městskou	část	Brno-Bystrc,	Jihomoravský	kraj	a	sportovní	
svazy	s	termíny	do	konce	ledna	2016	odevzdáno,	

• Aktuálně	je	k	podání	připravována	dotace	na	investice	„Rekonstrukce	loděnice	TJ	LODNÍ	SPORTY	BRNO,	areál	
Veslařská“	na	MŠMT,	město	Brno	a	Jihomoravský	kraj,	

• Na	Jihomoravský	kraj	je	připravována	dotace	na	sportovní	činnost	oddílů	TJ,	
• Na	město	Brno	je	připravována	žádost	na	III.	etapu	opravy	elektroinstalace	v	obou	areálech,	
• Diskuse	o	možnostech	dotací	z	EU	–	monitorovat	možnosti	a	příležitosti	

	
ZÁVĚR	

• Fantová	požádala	o	„lobbing“	pro	úspěšné	získání	zejména	investičních	dotací	prostřednictvím	sportovních	svazů	
• 	

ÚKOLY	 ODPOVĚDNÁ	
OSOBA	

TERMÍN	
DOKONČENÍ	

Monitorovat,	sbírat	podklady,	připravit	a	odevzdat	žádosti	o	dotace	na	rok	2016	 Fantová	

dle	termínů	
vyhlášení	dotačních	
programů	na	rok	

2016	

Zajistit	řádné	vyúčtování	dotací	roku	2015	–	sportovní	činnost	mládeže	JO	a	VO	 Fantová	 březen	2016	

	 Různé	

POŘADOVÉ	ČÍSLO	 4.	 OPAKOVANÝ	BOD?	 					ANO									 MINULÉ	POŘADOVÉ	ČÍSLO	 4.	

PŘEDNESL	 Fantová	a	členové	výboru	TJ	

SITUACE		

ü Fantová	informovala	o	akcích	v	měsíci	únoru	na	loděnici	Rakovec	–	info	pro	členy	na	webu	i	e-mailem	členům	TJ,	
ü Fantová	požádala	zástupce	KO	o	zasílání	info	co	se	děje	v	areálu	na	Rakovci,	
ü Kučera	požádal	o	zjištění	možných	oprav	příjezdových	komunikací	do	areálu	Rakovci	–	přední	i	zadní	brána,	
ü Fantová	připravila	návrh	programu	Členské	schůze	TJ	LODNÍ	SPORTY	BRNO,	
ü Opětovná	dlouhá	diskuse	k	možnostem	uspořádání	v	rámci	TJ	–	pobočné	spolky	jako	součást	TJ,	samostatné	právní	

subjekty	sdružené	v	TJ,	
ü Předseda	KO,	v	souladu	se	stanoviskem	Legislativně	právního	odboru	ČUS		uveřejněném	ve	zpravodaji	ČUS	10/2015,	

sdělil	Výboru	TJ	LS	Brno	jasně	najevo	vůli	oddílu	kanoistiky	osamostatnit	se	a	založit	si	svůj	samostatný	spolek,	který	
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bude	právním	nástupcem	oddílu	kanoistiky	TJ	LS	Brno.	Spolek	má	zájem	být	nadále	v	TJ	při	vzájemném	respektování	
jeho	autonomie	a	svébytnosti	zakotvené	současnými	stanovami	TJ	LSB.	Záměr	byl	odsouhlasen	členskou	schůzí	KO.	
Žádám	proto	výbor,	aby	na	schůzi	TJ	v	rámci	zprávy	výboru	informovala	o	této	skutečnosti.	Současně	žádám,	aby	
v	rámci	budoucího		usnesení	členské	schůze	bylo	uvedeno,	že		schůze	TJ	LSB	bere	na	vědomí	vůli	kanoistického	
oddílu,	který	u	něj	působí,	založit	si	samostatný	spolek.			

ü Členové	výboru	se	domluvili,	že	program	schůze	bude	doplněn	o	bod	„Organizační	uspořádání	TJ“	
ü JO	i	VO	projednají	na	svých	členských	schůzích	(6.2.	VO,	14.2.	JO)	možné	uspořádání,	tak	aby	o	výsledku	a	vůli	

jednotlivých	oddílů	byla	informována	členská	schůze	TJ	a	pověřila	Výbor	TJ	ke	krokům	vedoucím	k	novému	
organizačnímu	uspořádání	TJ	v	souladu	s	prioritami	jednotlivých	oddílů,	

ü Předseda	KO	oznámil,	že	počínaje	dnem	1.2.2016	bude	v	rámci	areálu	Pisárek	platit	„Návštěvní	řád“,	který	bude	
vyvěšen	na	nástěnce	a	uveřejněn	na	webu	TJ	LSB.	V	této	souvislosti	žádá,	aby	výbor	TJ	zajistil	úpravu	„Provozního	
řádu“		tak,	aby	z	textu	bylo	patrno,	že	platí	pro	areál	„Rakovec“	.		

ü Spousta	požádal	výbor	TJ	o	projednání	žádosti	Ing.	Blatné	účetní	a	daňové	poradkyně	TJ	o	navýšení	resp.	narovnání	
za	služby	pro	TJ	na	5000	Kč/měsíc.	V	letech	2014	a	2015	narost	počet	účetních	položek	o	100%	

ü Fantová	informovala	Výbor	TJ	o	přípravě	společenského	plesu	pro	TJ	a	poprosila	zástupce	oddílů	o	podklady	–	
nejlepší	sportovci	a	osobnosti	oddílů	za	rok	2015	+	osoby	k	ocenění	k	padesátým	narozeninám	TJ,	

ü Krejčiřík	nesouhlasí	s	připomínkami	p.Lorence	do	uvedeného	zápisu,	za	správný	text	považuje	ten,	který	tvoří	
přílohu	tohoto	zápisu.	

 
	

ÚKOLY	

Připravit	obecný	dokument	Podmínky	pro	pronájem	areálu	Rakovec	 Fantová	 úkol	trvá	

Připravit	objednávku	pro	ošetření	dřevin	v	areálu	Veslařská	 Fantová	 splněno	

Zjistit	možnost	opravy	příjezdových	komunikací	do	areálu	Rakovec	–	u	majitele	 Fantová	 únor	2016	

Zajistit	organizaci	brigád	pro	TJ		 Fantová	 průběžně	

Analýza	výhod	začlenění	oddílů	TJ	jako	samostatných	či	pobočných	spolků	TJ	
Všichni	členové	

výboru	TJ	 průběžně	

	info	o	akcích	TJ	na	měsíc	únor		(web,	FB,	e-mailing)	 Fantová	 30.1.	2016	

Upravit	na	webu	TJ	provozní	řád	v	souladu	s	novým	Návštěvním	řádem	na	
Veslařské	

Fantová	 únor	2016	

Zaslat	pozvánku	na	Výroční	členskou	schůzi	TJ	na	oddíly,	zajistit	vyvěšení	na	
webu	TJ	a	nástěnkách	jednotlivých	oddílů,	informace	o	konání	členské	schůze	
přednesou	také	předsedové	JO	a	VO	na	svých	schůzích,	oddíly	budou	
distribuovat	pozvánky	mezi	své	členy	

Fantová,	
předsedové	oddílů	 15.	2.	2016	

ZAPSALA	 Kateřina	Fantová	

ZA	SPRÁVNOST	 Kateřina	Fantová	

PŘÍŠTÍ	SCHŮZE	 nestanoveno	

	 místnost	č.	26,	loděnice	Rakovec	

PŘÍLOHY	ZÁPISU	
Zpráva	o	hospodaření	za	rok	2015,	Návštěvní	řád	areálu	
Veslařská,	možné	příčiny	velké	spotřeby	elektrické	energie	
v	areálu	na	Rakovci	

ZVLÁŠTNÍ	POZNÁMKY	 	


